

CALL FOR PAPERS

The 47th Algonquian Conference

The 47th Algonquian Conference will be held at the University of Manitoba's Executive Education Centre, in downtown Winnipeg, October 22–25, 2015.

The conference is an international meeting for researchers to present papers in Algonquian studies. Fields of interest include but are not limited to anthropology, archaeology, art, education, ethnography, ethnobotany, folklore, geography, history, language education, linguistics, literature, music, native studies, political science, psychology, religion and sociology.

The conference will open on the evening of Thursday, October 22 with a welcome reception. Regular conference sessions will take place from Friday morning to Sunday noon.

We invite proposals in English, French, or any Algonquian language for papers in all areas of Algonquian research. Graduate students are encouraged to submit. Presentations will be 20 minutes long followed by a 10-minute question period. Abstracts should be no more than 300 words in length, excluding title and references.

The deadline for submission of abstracts is September 1, 2015.

Abstracts must be submitted via e-mail to algonquianconference@gmail.com as an attachment (Word or PDF). Abstracts using IPA fonts should be submitted as a PDF. In the subject field of the e-mail enter "Abstract submission". In the body of the e-mail, include the following information:

- 1) Title of the paper
- 2) Name(s) of the presenter(s)
- 3) Department and affiliation
- 4) Student or non-student
- 5) E-mail address for each speaker
- 6) Postal address
- 7) Your requirements for audio-visual equipment

For more information please visit <https://sites.google.com/site/algonquianconference/47>.

APPEL À COMMUNICATIONS

Le 47e Congrès des Algonquistes

Le 47e Congrès annuel des Algonquistes aura lieu au Executive Education Centre de l'Université du Manitoba, au centre ville de Winnipeg, du jeudi 22 octobre au dimanche 25 octobre 2015.

Ce congrès réunit les chercheurs de plusieurs pays et de divers horizons disciplinaires qui s'intéressent aux études algonquiennes. Les domaines disciplinaires incluent mais ne se limitent pas à l'anthropologie, l'archéologie, les arts, l'éducation, l'ethnographie, l'ethnobotanie, le folklore, la géographie, l'histoire, langues et éducation, la linguistique, la littérature, la musique, les études autochtones, les sciences politiques, la psychologie, la religion et la sociologie.

Les participants seront accueillis le jeudi 22 octobre en soirée lors d'une réception de bienvenue. Les communications débiteront le vendredi 23 dans la matinée et se poursuivront jusqu'au dimanche midi.

Nous invitons des propositions en anglais, en français ou dans n'importe quelle langue algonquienne pour des communications sur tous les sujets en recherche algonquienne. Nous encourageons vivement la participation des étudiants. La durée des présentations sera de 20 minutes avec 10 minutes supplémentaires pour les questions. Les résumés seront de 300 mots maximum, excluant le titre et les références.

La date limite de soumission des résumés est le 1 septembre 2015.

Les résumés doivent être envoyés par courriel à algonquianconference@gmail.com (Word ou PDF). Les résumés avec des polices IPA doivent être au format PDF. Indiquez dans le sujet du courriel: « Soumission de résumé ». Dans le courriel, veuillez inclure les informations suivantes :

- 1) Titre de la communication
- 2) Nom(s) du(des) présentateur(s)
- 3) Département et affiliation
- 4) Étudiant ou non-étudiant
- 5) Adresse courriel pour chacun des présentateurs
- 6) Adresse postale
- 7) Requêtes pour l'équipement audio-visuel

Pour plus d'information SVP visiter : <https://sites.google.com/site/algonquianconference/47>.